



隱私政策

隱私政策

保護客戶及網站訪問者的隱私及保障其個人及財務資訊的安全是我們的首要責任之一。下麵的隱私聲明中解釋了是如何 收集 和保護您的資訊的。這裏所指的“”包括了旗下所有的公司及部門。根據隱私聲明，一旦您在開戶或使用了我們的網站，即表示您同意根據該隱私協議中的內容 收集並使用您的個人資訊。

Cookies

我們使用 Cookie 和網路信標 (也為稱為網路行為標籤或單像素 GIF 圖片)，及其他技術(總稱 Cookie)，獲得可用數據以提高您的 用戶體驗並幫助我們更好地瞭解您。 Cookie 是小型的文本檔，由網路伺服器發出並可能保存在您的電腦中。通過 Cookie 我們 可以瞭解您訪問我們網站的方式、回訪網站的時間、訪問的頁面，並在當我們從您的網頁瀏覽器接收到一個頁面訪問請求時識別 您已經登錄。我們可能將保存在 Cookie 中的資訊指向您在我們網站提交的個人識別資訊。我們永遠不會將此信息透露給任何第 三方。 Cookie 之能通過我們讀取且不包含任何個人資訊，也不含任何帳戶或密碼資訊。我們不能也不願收集您在其他網站的流覽資訊。

我們可能以互聯網廣告定位為目的，與具有良好聲譽的廣告公司分享用戶訪問我們網站的資訊。被分享的資訊不可被用於個人身 份識別。我們可能也會使用第三方軟體跟蹤和分析訪問及流量數據，包括頁面請求、表格請求及點擊路徑，此類跟蹤可能代表設置 Cookies。

所有網頁瀏覽器允許您設置阻擋 cookie。如果您的網頁瀏覽器的設置是允許 Cookie，您即同意我們以上述方式使用 Cookie。如 果您選擇阻擋 Cookie，您仍然可以使用我們的服務，但某些功能可能將不會以最初設計的方式運行。

與附屬機構及合作方分享個人資訊

除以下幾種情況以外，不得以任何理由出賣、許可、租售或披露您的個人資訊給任何附屬機構或第三方： 如果在向您提供您請求獲得的產品或服務，或向您提供使用由我們附屬機構提供的產品或服務之機會的時候，需要用到您的個人 資訊，則可以和其附屬機構分享該資訊。

為提高服務品質，我們可能聘請其他公司負責某些內部事務如帳戶處理、執行、客戶服務、客戶滿意度調查或其他與我們的業務有關的數據採集工作。我們可能還會把資料庫的客戶資訊提供給非附屬第三方，包括您的姓名、地址、電話號碼、電子郵件，以幫助我們分析及明確客戶需求及通知產品及服務資訊，或執行一般市場推廣和市場調研。

同時也和非附屬第三方合作，為我們的客服提供有價值的高質量產品和服務。為確保此類產品和服務能滿足您的需求，並通過有效、恰當的方式提供，可能與這些非附屬第三方分享一部分您的個人資訊。

對於那些與分享您非公開個人資訊的所有非附屬第三方，我們會要求他們同意將您的資訊保密，並僅用於有限的、與合作之用途，或出於遵守法律之目的。此外，當非附屬第三方向您提供產品或服務時，我們通常要求他們披露此產品服務之延展是出於您與的關係。我們同時也力求保證這些非附屬第三方執行適當的數據安全措施，以確保不出現在未經許可的情況下獲得、使用您個人資訊的情況。

在法律要求需要向監管機構、執法機構或其他政府機關提供相關資訊的情況下，保留將您的個人資訊提供給第三方的權利。此外如出於信用審核或收賬代理公司需要，或者出於保障我們的權利或財產的需要，我們可能也會披露您的資訊。任何時候如果您選擇購買另外一個公司的產品或服務，例如通過點擊擁有或控制的網站上的廣告，則您與該公司之間共享的個人資訊將不再受到我們的隱私聲明的約束。我們不對所鏈接的網站的隱私政策或內容負責，而且無法控制您提供的或這些網站收集的資訊的使用情況及保護這些資訊。任何時候當您選擇鏈接到一個聯名網站或訪問一個鏈接網站時，您可能被要求提供註冊或其他資訊。請注意您提供的資訊將遞交給第三方，您必須首先熟悉該第三方公佈的隱私政策。

個人資訊的安全性

我們使用了網路安全軟體、系統及程式，力求為您提供一個安全的交易環境，保護您的個人、財政及交易資訊。在您與我們開戶時，將獲得一個唯一的帳戶號、用戶名及密碼。僅有一小部分因工作需要必須獲知您的這些資訊的員工知道您的帳戶號、用戶名及密碼。請記住：負責維護您的帳戶資訊如帳戶號、用戶名及密碼安全的首要負責人是您自己。在此我們強烈建議您不要向其他任何人透露這些資訊。

我們的網站及網上開戶頁面使用了加密技術來保障我們與您之間的資訊傳輸，並使用電子商務認證授權機構(英語為 Certificate Authority)，來認證我們的網站、保證交易及客戶網上申請的安全、幫助您辨識是否連接的是我們的網站。

隱私聲明的變更和退出

一旦實質性變更了這封隱私聲明的內容，修改後的隱私聲明將立即張貼到網站上。通過與我們開戶，您同意網站上發佈的修改隱私聲明的電子通知即為實際通知。

任何因隱私聲明產生的糾紛都必須以這份通知及的客戶協議為準則。如果您還有其他任何本聲明沒有提到的疑問，請聯絡我們的客服代表。

Privacy policy

privacy policy

Protecting the privacy of our customers and website visitors and ensuring the security of their personal and financial information is one of our top responsibilities. The privacy statement below explains how your information is collected and protected. The "" referred to here includes all its companies and departments. According to the Privacy Statement, once you open an account or use our website, you agree to the collection and use of your personal information in accordance with the content in this privacy agreement.

Cookies

We use cookies and web beacons (also known as web behavior tags or single-pixel GIF images), and other technologies (collectively referred to as cookies) to obtain available data to improve your user experience and help us better understand you. Cookies are small text files that are sent by a web server and may be stored on your computer. Through cookies, we can understand how you visit our website, the time you return to the website, the pages you visit, and recognize that you are logged in when we receive a page access request from your web browser. We may link the information stored in cookies to the personally identifiable information you submit on our website. We will never disclose this information to any third party. Cookies can be read by us and do not contain any personal information, nor do they contain any account or password information. We cannot and do not want to collect information about your browsing on other websites.

We may share information about users' visits to our website with reputable advertising companies for the purpose of Internet advertising targeting. The information shared cannot be used to identify individuals. We may also use third-party software to track and analyze access and traffic data, including page requests, form requests, and click paths. Such tracking may mean setting cookies.

All web browsers allow you to set them to block cookies. If your web browser is set to allow Cookies, you agree to our use of Cookies in the above manner. If you choose to block cookies, you can still use our services, but some features may not function in the way they were originally designed.

Share personal information with affiliates and partners

Your personal information may not be sold, licensed, rented or disclosed to any affiliate or third party for any reason except in the following situations: When our affiliates provide product or service opportunities that require the use of your personal information, you may share this information with their affiliates.

In order to improve service quality, we may hire other companies to be responsible for certain internal affairs such as account processing, execution, customer service, customer satisfaction surveys or other data collection related to our business. We may also provide customer information in the database to non-affiliated third parties, including your name, address, phone number, and email, to help us analyze and clarify customer needs and inform product and service information, or to perform general marketing and Market research.

We also work with unaffiliated third parties to provide our customers with valuable, high-quality products and services. To ensure that such products and services meet your needs and are provided in an effective and appropriate manner, some of your personal information may be shared with these non-affiliated third parties.

We will ask all unaffiliated third parties with whom we share your nonpublic personal information to agree to keep your information confidential and to use it only for limited, cooperative purposes or to comply with the law. In addition, when non-affiliated third parties provide products or services to you, we generally require them to disclose that the extension of such products or services is due to your relationship with us. We also strive to ensure that these non-affiliated third parties implement appropriate data security measures to ensure that your personal information is not obtained or used without permission.

We reserve the right to provide your personal information to third parties where required by law to do so to regulatory, law enforcement or other government authorities. In addition, we may disclose your information if necessary for credit checking or collection agencies, or if necessary to protect our rights or property. Any time you choose to purchase a product or service from another company, for example by clicking on an advertisement on a website owned or controlled by that company, the personal information shared between you and that company will no longer be subject to our Privacy Statement. We are not responsible for the privacy policies or content of linked websites and cannot control the use of or protect the information you provide or collect from these websites. Any time you choose to link to a co-branded website or visit a linked website, you may be asked to provide registration or other information. Please note that the information you provide will be transferred to a third party, and you must first familiarize yourself with the privacy policy published by that third party.

Security of personal information

We use network security software, systems and procedures to strive to provide you with a safe trading environment and protect your personal, financial and transaction information. When you open an account with us, you will be given a unique account number, username and password. Only a small number of employees who need to know your information for work know your account number, user name and password. Please remember: The primary person responsible for maintaining the security of your account information, such as account number, username and password, is you. We strongly recommend that you do not disclose this information to anyone else.

Our website and online account opening page use encryption technology to protect the information transmission between us and you, and use e-commerce certification authority (Certificate Authority in English) to authenticate our website and ensure the security of transactions and customer online applications. , to help you identify whether you are connecting to our website.

Privacy Statement Changes and Opt-Out

Once the contents of this privacy statement are materially changed, the revised privacy statement will be immediately posted on the website. By opening an account with us, you agree that electronic notice of changes to the Privacy Statement posted on the Site shall be actual notice.

Any dispute arising out of this Privacy Statement must be governed by this Notice and the Customer Agreement. If you have any other questions not mentioned in this statement, please contact our customer service representatives.